
ZAPISNIK 
Broj: 8 

 
 
 Voñen na 8. sednici Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo, održanog dana, 
05.07.2010. sa početkom u 20:30 časova. 
 Sastanku prisustvovali sledeći članovi Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo: 
Pušić Zoran, Popov Vlastimir, Erdeg Ferenc, Radojčin Robert, Rauški Dragan, Isakov 
Milorad, Vujanić Ljubinko, Jakšić Mirjan, Rakić Milan, Detki Ferenc, Kečkeš Slavica, Grujić 
Dragiša, Belić Dragan, Rakazov Mirjan, sekretar mesne zajednice Saša Vojnović, i 
zapisničar Stokić Saša. 
 
 

D N E V N I    R E D 
 
1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
2. Pokretanje inicijative proglašenja elementarne neogodode od poplava na teritoriji 

Mesne zajednice Novo Miloševo 
3. Davanje saglasnosti na potpisivanje Protokola izmeñu Mesne zajednice i JP „Putevi 

Srbije“ 
4. Usvajanje programa manifestacije „Štrudlijada“ i imenovanje članova 

Organizacionog odbora od strane Saveta MZ 
5. Usvajanje programa manifestacije „Dani Teodora Pavlovića“ 
6. Usvajanje programa seosle slave „Sveti Ilija“ 
7. Razno 

 
Predsednik je pozdravio prisutne i pročitao dnevni red.  
Sekretar je predložio pokretanje inicijative proglašenja elementarne  
nepogode od poplava i da se uvrsti kao tačka na sednici Saveta. Savet  
podržao, a predsednik izvršio dopunu i predložio da to bude 2. tačka  
dnevnog reda. 
Predlog podržan jednoglasno. 

 
Tačka 1. -  Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
 

- Zapisnik sa prethodne sednice usvojen jednoglasno. 
 
Tačka 2. - Pokretanje inicijative proglašenja elementarne neogodode od  

poplava na teritoriji Mesne zajednice Novo Miloševo 
  

- Sekretar je predložio pokretanje inicijative proglašenja elementarne nepogode od 
poplava.  

- Predsednik je predložio da se ovaj predlog usvoji. Savet podržao jednoglasno. 
 
Tačka 3. -  Davanje saglasnosti na potpisivanje Protokola izmeñu Mesne  

zajednice i JP „Putevi Srbije“ 
 

- sekretar je detaljnije pojasnio detalje vezane za Saglasnost na potpisivanje 
Protokola izmeñu Mesne zajednice Novo Miloševo i JP „Putevi Srbije“ 

- nakon tehničkih  pitanja, predesenik je predložio potpisivanje ovog sporazuma. 



- Savet podržao jednoglasno. 
 
Tačka 4. -  Usvajanje programa manifestacije „Štrudlijada“ i imenovanje članova  

Organizacionog odbora od strane Saveta MZ 
 

- Predsednik je predložio imenovanje Organizacionog odobora u sastavu: 
o Jasmina Belić 
o Stojan Mesaroš 
o Mirjan Jakšić 

- Savet je ovaj predlog podržao jednoglasno! 
 
 
Tačka 5. -  Usvajanje programa manifestacije „Dani Teodora Pavlovića“ 
 

- Dragan Belić je upoznao Savet sa organizacijom manifestacije „Dani Teodora 
Pavlovića“ i problematikom u samoj organizaciji. 

- Predsednik je predložio da organizovanje zajedničkog sastanka sa predstavnicima 
Crkvene opštine Dragutinovo, Radovanom Vlahovićem i predstavnicima Mesne 
zajednice i Komisije za kulturu. 

- Ovaj predlog je podržan jednoglasno! 
 
 
Tačka 6. -  Usvajanje programa seoske slave „Sveti Ilija“ 
 

- sekretar je upoznao Savet sa predlogom programa seoske slave „Sveti Ilija“ 
o Petak, 30.07.2010. – svečani ručak 
o Subota, 31.07.2010. – KUD „Teodor Pavlović“  
o Nedelja, 01.08.2010. – AS parti 
o Ponedeljak, 02.08.2010. – Koncert „Miroslav Ilić“ 

- Jakšić Mirjan je predložio angažovanje obezbeñenja 
- Predsednik je predložio ovakav program seoske slave. 
- Savet podržao jednoglasno! 
 
 

Tačka 7. -  Razno 
 

- Predsednik je obavestio Savet o dobijanju veštačkog ñubriva u količini od 10.500 
kilograma za potrebe pašnjaka. 

- Mirjan Jakšić je postavio pitanje predsedniku zašto nije sazvana sednica Saveta u 
dogovorenom roku i dodao da je bilo problema vezano za čišćenje atmosferskih 
kanala i da je trebalo da komunalna komisija održi sastanak. Predsednik je 
odgovorio da je privatno bio odsutan, a da se čekalo na predlog sporazuma sa JP 
„Putevi Srbije“. Sekretar je izneo problematiku odvoñenja atmosferskih voda. Robert 
Radojčin je pitao da li su angažovani vatrogasci za ove potrebe. Sekretar je izneo 
da je naše društvo dobrovoljno i nema načina da obaveže vatrogasce.  

- Detki Robert je skrenuo pažnju na nedovršene poslove i nekulturu radnika na 
rekonstrukciji vodovoda. Dragan Belić je rekao da je potrebno skrenuti pažnju 
nadzornom organu i izvoñaču radova za problematiku nedovršenih radova.  

- Mirjan Rakazov je postavio niz pitanja vezana za uličnu rasvetu, sport, poljske štete 
usled poplava, razvoj situacije vezano za izgradnju velnes spa centra.  



- Sekretar je pročitao molbu Srpske crkvene opštine Beodra, za organizaciju crkvene 
slave „Sveti Stefan“. Predsednik je preložio iznos od 25.000,00 dinara. Savet 
podržao jednoglasno! 

- Sekretar je pročitao molbu Rimokatoličke crkvene opštine Beodra, za organizaciju 
crkvene slave. Dragan Belić je izneo predlog prenošenja dešavanja sa slave preko 
interneta i da bi to povećalo troškove za oko 5.000,00 dinara. Predsednik je preložio 
iznos od 25.000,00 dinara + troškovi lajv striminga. Savet podržao jednoglasno! 

- Sekretar je pročitao molbu Rimokatoličke crkvene opštine Beodra za finansijsku 
pomoć za vraćanje duga za renoviranje. Predsednik je izneo problematiku 
finansijske prirode i da trenutno Mesna zajednica ne može da obezbedi sredstva za 
ove namene.  

- Sekretar je pročitao molbu grañana Železničke ulice za angažovanje geometra i 
odreñivanje pravca atmosferske kanalizacije i dobijanje cevi. Savet podržava 
potrebne radove. 

- Sekretar je pročitao molbu Budakov Petra za saniranje štete na stambenom objektu 
nastale usled poplava. Predsednik je izneo da usled ograničenosti sredstava Mesna 
zajednica nema sredstava za ove namene, jer takvih primera u naseljenom mestu 
ima mnogo i ne može se odgovoriti na sve. Savet jednoglasno odbio molbu 
Budakov Petra. 

- Sekretar je pročitao molbu Golušin Olgice za pomoć usled požara. Predsednik je 
predložio matrijal u iznosu od 15.000,00 dinara. Savet odobrio pomoć u materijalu u 
iznosu od 15.000,00 dinara. 

- Sekretar je pročitao molbu Veličkov Dušana za saniranje štete od udara groma. 
Savet je ovu molbu odbio jednoglasno. 

- Sekretar je pročitao molbu Jurišin Dragana za dozovolu ograñivanja obradivog 
zemljišta na kraju Pionirske ulice. Savet odobrio jednogalsno! 

 
 
 
 

Sednica Saveta okončana u 22:22 časova. 
 
 
 
  zapisničar              Predsednik 
Stokić Saša                        Saveta MZ  
                 Zoran Pušić s.r. 


